



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 445

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies
New York, 1963

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 445

1962

I. Nos. 6372-6396

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 24 November 1962 to 28 November 1962*

	<i>Page</i>
No. 6372. United Nations and Ecuador:	
Agreement for the provision of operational and executive personnel. Signed at Quito, on 26 November 1962	3
No. 6373. United States of America and Dahomey:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to economic, technical and related assistance. Cotonou, 27 May 1961	23
No. 6374. United States of America and Tanganyika:	
Exchange of letters constituting an agreement relating to the Peace Corps Program. Dar es Salaam, 17 and 21 July 1961	33
No. 6375. United States of America and Liberia:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the Peace Corps Program. Monrovia, 5 and 8 March 1962	41
No. 6376. United States of America and Iceland:	
Agricultural Commodities Agreement under Title I of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with Memorandum). Signed at Reykjavik, on 16 March 1962	49
No. 6377. United States of America and Peru:	
Agricultural Commodities Agreement under Title IV of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with exchange of notes). Signed at Lima, on 20 March 1962	61
No. 6378. United States of America and Togo:	
Agreement relating to investment guaranties. Signed at Washington, on 20 March 1962	79

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 445

1962

I. Nos 6372-6396

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 24 novembre 1962 au 28 novembre 1962*

	<i>Pages</i>
N° 6372. Organisation des Nations Unies et Équateur:	
Accord régissant l'envoi de personnel d'exécution et de direction. Signé à Quito, le 26 novembre 1962	3
N° 6373. États-Unis d'Amérique et Dahomey:	
Échange de notes constituant un accord d'assistance dans les domaines économique et technique ainsi que dans les domaines connexes. Cotonou, 27 mai 1961	23
N° 6374. États-Unis d'Amérique et Tauganyika:	
Échange de lettres constituant un accord relatif au programme du Peace Corps. Dar es-Salam, 17 et 21 juillet 1961	33
N° 6375. États-Unis d'Amérique et Libéria:	
Échange de notes constituant un accord relatif au programme du Peace Corps. Monrovia, 5 et 8 mars 1962	41
N° 6376. États-Unis d'Amérique et Islaude:	
Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre I de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec Mémoire). Signé à Reykjavik, le 16 mars 1962	49
N° 6377. États-Unis d'Amérique et Pérou:	
Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre IV de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec échange de notes). Signé à Lima, le 20 mars 1962	61
N° 6378. États-Unis d'Amérique et Togo:	
Accord relatif à des garanties d'investissements. Signé à Washington, le 20 mars 1962	79

No. 6379. International Bank for Reconstruction and Development and Argentina:	<i>Page</i>
Loan Agreement— <i>Road Project</i> (with annexed Loan Regulations No. 3). Signed at Washington, on 30 June 1961	85
No. 6380. Denmark and Sudan:	
Agreement (with annex and exchange of letters) on air services between and beyond their respective territories. Signed at Cairo, on 11 May 1959	105
No. 6381. United States of America and Libya:	
Exchange of notes (with related letter) constituting an agreement terminating the Joint Service Program Agreements of 28 July 1955 for education, public health, natural resources, and agriculture. Tripoli, 11 December 1960	125
No. 6382. United States of America and Panama:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to guaranties of private investments. Washington, 23 January 1961	135
No. 6383. United States of America and Canada:	
Convention for the avoidance of double taxation and the prevention of fiscal evasion with respect to taxes on the estates of deceased persons. Signed at Washington, on 17 February 1961	143
No. 6384. United States of America and Panama:	
General Agreement for technical and economic co-operation. Signed at Panama, on 11 December 1961	161
No. 6385. United States of America and El Salvador:	
General Agreement for economic, technical and related assistance. Signed at San Salvador, on 19 December 1961	175
No. 6386. United States of America and Cyprus:	
Memorandum of understanding regarding the grant of agricultural commod- ities for an expanded school lunch program. Signed at Nicosia, on 2 March 1962	189
No. 6387. United States of America and European Economic Community:	
Joint Declaration concerning commercial relations. Signed at Geneva, on 7 March 1962	195
No. 6388. United States of America and European Economic Community and Member States of that Community, namely, Belgium, Federal Republic of Germany, France, Italy, Luxembourg and Netherlands:	
Agreement with respect to corn, sorghum, ordinary wheat, rice and poultry. Signed at Geneva, on 7 March 1962	199

	<i>Pages</i>
N° 6379. Banque internationale pour la reconstruction et le développement et Argentine:	
Contrat d'emprunt — <i>Projet routier</i> (avec, en annexe, le Règlement n° 3 sur les emprunts). Signé à Washington, le 30 juin 1961	85
N° 6380. Danemark et Soudan:	
Accord (avec annexe et échange de lettres) relatif aux services aériens entre les territoires des deux pays et au-delà. Signé au Caire, le 11 mai 1959 . . .	105
N° 6381. États-Unis d'Amérique et Libye:	
Échange de notes (avec lettre connexe) constituant un accord abrogeant les Accords du 28 juillet 1955 relatifs à des programmes de Services mixtes en matières d'enseignement, de santé publique, de ressources naturelles et d'agriculture. Tripoli, 11 décembre 1960	125
N° 6382. États-Unis d'Amérique et Panama:	
Échange de notes constituant un accord relatif à la garantie des investissements privés. Washington, 23 janvier 1961	135
N° 6383. États-Unis d'Amérique et Canada:	
Convention tendant à éviter la double imposition et à prévenir l'évasion fiscale en matière d'impôts sur les successions. Signée à Washington, le 17 février 1961	143
N° 6384. États-Unis d'Amérique et Panama:	
Accord général de coopération technique et économique. Signé à Panama, le 11 décembre 1961	161
N° 6385. États-Unis d'Amérique et Salvador:	
Accord général relatif à une aide dans les domaines économique et technique et dans des domaines connexes. Signé à San Salvador, le 19 décembre 1961	175
N° 6386. États-Unis d'Amérique et Chypre:	
Mémoire d'accord relatif au don de produits agricoles pour un programme intensifié de repas scolaires. Signé à Nicosia, le 2 mars 1962	189
N° 6387. États-Unis d'Amérique et Communauté économique européenne:	
Déclaration commune concernant les relations commerciales. Signée à Genève, le 7 mars 1962	195
N° 6388. États-Unis d'Amérique et Communauté économique européenne et États membres de cette Communauté (Belgique, République fédérale d'Allemagne, France, Italie, Luxembourg et Pays-Bas):	
Accord pour le maïs, le sorgho, le blé ordinaire, le riz et la volaille. Signé à Genève, le 7 mars 1962	199